
华泰财险附加全球保险方案条款 

 

兹经双方理解并同意，本保险合同为全球保险方案的组成部分。全球保险方案包括由明细表所

述的主保险合同和根据风险所在国当地法律法规要求出具的本地保险合同。 

 

根据本保险合同，当本保险合同项下的保险人赔偿后，主保险合同项下的责任限额将相应减

少。如主保险合同项下责任限额已耗尽，则保险人在本保险合同项下的赔偿责任亦终止。 

 

本保险合同所载其它条款条件不变。 

 

G28 Program Clause 

 

It is hereby understood and agreed that this policy is part of an international program which consists of 

a master policy issued by _________ in _________ and the local policies in the countries where the 

risk located forming part of this program. 

 

Claim payments out of this policy shall be deducted from the total limit of Insurance in the master 

policy. Should the limit of liability in the master policy be exhausted no further claim payments 

are due out of this Policy. 

 

Subject otherwise to the terms, conditions and limitations of the policy. 

 
 

 


